
Aan : College van burgemeester en wethouders gemeente Groningen 
Van : Stadspartij 
 
Betreft : schriftelijke vragen ex art 38 mbt Skatebaan Haren 
 
Geacht College, 
 
15 januari werd de fractie van de Stadspartij via de media geattendeerd op het mogelijk niet 
meer terugkomen van de skatebaan aan de Klaverlaan in Haren. (zie 
https://www.harendekrant.nl/nieuws/skatebaan-oosterhaar-voortbestaan-onzeker/) 

• Klopt de aanname uit dit artikel dat overwogen wordt eventueel beschikbare gelden 
voor vernieuwing te bestemmen voor een centraal gelegen skatepark? 

• Worden er in de nabije toekomst in de wijken en de dorpen van de gemeente nog 
meer voorzieningen verwijderd? 

 
Een belangrijke voorziening, met name voor de oudere jeugd in Haren, dreigt niet meer 
terug te komen.  
In het voorjaar van 2019 heeft U reeds antwoorden gegeven op vragen van de SP over 
skatebaan voorzieningen in de gemeente.  
In de berichtgeving van rtvnoord dd. 19-11-2019 
https://www.rtvnoord.nl/nieuws/215847/Hoogste-tijd-voor-een-nieuw-skatepark-in-Stad is 
gewag gemaakt van de vraag om een onderzoek te starten naar de mogelijke realisatie van 
een skatepark op het suikerunie terrein. Het college zou daarover in gesprek gaan met 
betrokkenen. 
 
De skatebaan in Haren, is weliswaar afgekeurd, maar verdient het om weer hersteld te 
worden. Het zou zomaar kunnen dat er een voorziening uit Haren verdwijnt ten gunste van 
een centrale voorziening in Stad. De inwoners van Haren is destijds beloofd dat alles bij het 
oude zou blijven, sterker nog na de herindeling zouden zij erop vooruitgaan. 

• Vind U dat het verwijderen en niet vernieuwen van de skatebaan een vooruitgang is? 

• Indien de skatebaan niet meer terugkomt is dit dan het directe gevolg van de 
bezuinigingen op de openbare ruimte voor 2020. 

• Bent U met ons van mening dat voorzieningen zoals de skatebaan in Haren in stand 
gehouden moeten worden?  

 
De gemeente is niet één grote Stad maar een gemeente met wijken én dorpen, waarbij 
dergelijke voorzieningen een belangrijke rol spelen in de sociale cohesie. 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de fractie van de Stadspartij 
 
Mariska Sloot 
raadslid 
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